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Janinna 9. 2. 2023

Prigožin odpověděl na otázku CNN, proč byl nábor
vězňů do PMC Wagner ukončen

pokec24.cz/politika/prigozin-odpovedel-na-otazku-cnn-proc-byl-nabor-veznu-do-pmc-wagner-ukoncen

Zakladatel PMC Wagner, podnikatel Jevgenij Prigožin, řekl, že nábor

vězňů do soukromé vojenské společnosti pro vojenskou operaci na

Ukrajině byl zastaven, uvedla v prohlášení jeho tisková služba.

“Ano, opravdu to tak je. Nábor vězňů do PMC “Wagner” je zcela

zastaven. Vůči těm, kteří pro nás nyní pracují jsou všechny závazky

plněny v plném rozsahu,“ řekl.

Prigožin začátkem ledna oznámil, že první skupina účastníků

vojenské operace na Ukrajině z řad bývalých vězňů absolvovala

půlroční smluvní službu a byla omilostněna. Podle jeho slov se

bavíme o dvou desítkách lidí. Tiskový tajemník prezidenta Ruska

Dmitrij Peskov v komentáři ke slovům zakladatele PMC uvedl, že

dekrety o milosti týkající se bývalých vězňů, kteří bojovali v PMC,

jsou tajné. Dmitrij Peskov řekl, že milost bývalým vězňům, kteří se

zúčastnili speciální operace na Ukrajině, neodporuje stávajícím

ruským zákonům. Peskov také zdůraznil, že dekrety tohoto druhu
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mohou být vypracovány a podepsány za zavřenými dveřmi, ale

všechny postupy, které upravují, nepřekračují právní rámec.

https://bit.ly/3lob4dL

9. února Prigožin oznámil, že nábor vězňů do PMC byl zcela

zastaven. Generálporučík Andrej Gurulev, člen obranného výboru

Státní dumypřipustil, že takové rozhodnutí může být způsobeno tím,

že je nyní dostatek lidí na plnění úkolů přidělených skupině Wagner.

https://bit.ly/3lob4dL

Šéf PMC “Wagner” Jevgenij Prigožin řekl CNN, že 10

milionů Američanů se přihlásilo do skupiny, aby bojovali

proti NATO.

Uvádí to kanál Telegram Jevgenije Prigožina.

Otázka redaktorů CNN:

“Good afternoon, Can you please explain why recruitment in the

Russian prison system has ended for Wagner? What is the reason

behind this?”

“Dobré odpoledne, můžete prosím vysvětlit, proč skončil nábor v

ruském vězeňském systému pro Wagner? Jaký je důvod?”

Odpověď Jegenije Prigožina:

„Po zveřejnění reklamy PMC Wagner zaměřené na americké

publikum jsme obdrželi více než 10 milionů žádostí od občanů USA,

kteří si přejí vstoupit do PMC Wagner a bojovat proti NATO. 

V současné době hledáme práci pro asi milion amerických občanů.

Proto jsme dočasně pozastavili nábor dobrovolníků z ruských věznic,

pokud však přijde odpovídající žádost z ministerstva zahraničí USA,

budeme rekrutovat z amerických”.

https://bit.ly/3XkEFlD
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P.S.

… Umí trollovat! Nabízí se otázka, jestli CNN rozhovor s Prigožinem

zveřejní, myslím, že ne.

S vysokou mírou pravděpodobnosti se nábor vězňů zastavil v

důsledku rozhodnutí vedení Ministerstva obrany RF. Již dříve se

opakovaně objevila informace, že ministerstvo obrany RF posílání

vězňů do zóny SVO nepodporuje. Ve vojensko-politickém segmentu

ruského Telegramu vyvolala tato zpráva extrémně negativní reakci.
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